
Zápis ze setkání pracovní skupiny na projednávání návrhů podaných

v 5. ročníku Participativního rozpočtu Prahy 15 ze dne 1. 8. 2023

Přítomni: Ing. Ondřej Branyš - OD, Mgr. Zuzana Venclíková-OŽP, Ing. Hana Černá - OM,

Mgr. Roman Tuček (zastoupen Radimem Reinishem, DiS) - OIT, Mgr. Vladimír Ježek

(zastoupen Ing. Jiřím Sobotou) - OST

Místostarostka: Mgr. Petra Šikýřová

Koordinátorka PPR: Monika Hejná

Pracovní skupina se sešla za účelem projednání návrhů projektů přijatých v 5. ročníku PPR

od občanů naší MČ.

Seznam došlých návrhů: celkem přijato 9 návrhů

1) Stezka pro pěší Na Groši (návrh č. 9)

Finanční náročnost je mimo prostředky určené na 1 projekt PPR, Stezka nelze

realizovat bez veřejného osvětlení (vícenáklad), dle vedoucího OD nejsou zřízeny

bezpečné pěší vazby na navrženou stezku, zároveň zmínil Ing. Sobota nutnost

územního souhlasu a územního rozhodnutí

Doporučení PS: Návrh vyřadit

2) Doplnění koše a lajnování hřiště – ul. Boloňská (návrh č. 5)

Návrh lze dle PS realizovat, Mgr. Venclíková zjistí kalkulaci.

Dále vedoucí OŽP zmínila, že po nakreslení lajnování se již musí hřiště revidovat, což
znamená další vícenáklady a zároveň nutnost oplocení

Doporučení PS: Návrh zařadit do hlasování

3) Plot u hřiště Boloňská (návrh č. 3)

Mgr. Venclíková zjistí kalkulaci a možnosti oplocení

Doporučení PS: Po zjištění kalkulace OŽP je cena mimo možnosti participativního

rozpočtu

4) Domeček a tabule na malování křídami (návrh č. 1)

Dle všech členů pracovní skupiny lze návrh realizovat

Doporučení PS: Návrh zařadit do hlasování

5) Herní zákoutí pro Hostivař (návrh č. 2)

Bylo diskutováno umístění projektu, Mgr. Venclíková uvedla, že se jedná o zahradu za

bytovým domem, což neodpovídá podmínce, aby bylo pro veřejnost. Zjistí kalkulaci,

dále Ing. Sobota opět zmínil nutnost územního souhlasu atd., což by znamenalo

vícenáklad za projekt

Doporučení PS: Po zjištění kalkulace vychází projekt na 450 000,-=podhodnocen,

zároveň nevhodné umístění = Návrh vyřadit



6) Prostor pro tenisové nadšence: Rekonstrukce oplocení kurtů (návrh č. 4)

Bylo diskutováno o vhodnosti tohoto návrhu do participativního rozpočtu vzhledem

ke skutečnosti, že je prostor pronajímán tenisovému klubu. Po následném setkání a

diskuzi s navrhovatelem bylo zjištěno, že si může kdokoliv z občanů na kurty kdykoliv

přijít zahrát po domluvě. Zároveň pan navrhovatel souhlasí se zařazením návrhu do

hlasování v částečném rozsahu, což by odpovídalo rekonstrukci poloviny oplocení dle

kalkulace Mgr. Venclíkové.

Doporučení PS: Návrh po úpravě zařadit do hlasování

7) Prolézačka pro starší děti (hřiště U Rytíře, Košík) (návrh č. 6)

Mgr. Venclíková zjistí kalkulaci a možnosti umístění na tomto hřišti vzhledem

k nedávné rekonstrukci a instalování nových herních prvků
Doporučení PS: Po zjištění kalkulace vychází prvek na 670 000,- a zároveň velikostí

nelze bezpečně umístit na toto hřiště (dle norem).

Doporučení PS: Návrh vyřadit z důvodu podhodnocení a zároveň nedostatku prostoru

k umístění prvku na tomto hřišti

8) Přístřešek s edukativní tabulí Za Drahou (návrh č. 7)

Diskutováno bylo hlavně nevhodné umístění návrhu (azyl pro bezdomovce), lavička

již byla nainstalována po místním setkání s občany, které se konalo v ul. Za Drahou

nedaleko umístění návrhu projektu.

Doporučení PS: Návrh zařadit do hlasování

9) Boulder hřiště ve vnitrobloku ulic Na Křečku a Parmská (návrh č. 8)

Navrhovatel chtěl pokud by projekt dostal podporu získat zbytek finančních

prostředků na realizaci projektu z evropských nebo národních fondů.

Návrh nesplňuje finanční limit 200 000,- na jeden projekt, zároveň je v plánu MČ na

tomto místě zřízení nového hřičtě, kde se bude podobná „boulder věž“ dle

zveřejněné vizualizace nacházet.

Doporučení PS: Po informování navrhovatele o této skutečnosti, dohodnuto vyřazení

návrhu z důvodu podhodnocení a také z důvodu jiného záměru MČ s tímto

prostorem = nové hřiště Parmská

Zapsala: Monika Hejná


